
REFERAT FRA STYREMØTE  01-2024 

I NORSK IRSKSETTERKLUBB  

Dato:   Mandag 15.januar 2024 

Tid/sted:  kl. 20.00 – 22.30, Teams. 

Til stede:  Ole Pinderup (leder), Vilhelm Willassen (jakt- og trening), Geir Pedersen 

(økonomi), Ragnhild Bergheim (utstilling) og Eirik Sande (vara 2).  

Fravær:  Micael Wendell (avlsrådsleder). 

 

 

Sak 01-01-24: Innkalling og dagsorden     

Vedtak: Godkjent. 

 

Sak 02-01-24: Avl 

Ingen innkomne saker til behandling. 

Evaluering fra avlsrådskurset kommer. 

Oppdatering av Ødegård -indexer; innsending av datagrunnlag. 

RAS 2024-2027 skal godkjennes på RS. 

Møte med NKK, Datahound og raseklubbene; jobbe sammen for å finne en løsning hvordan 

vi fortsatt skal få oppdatert avlsdatabasen i «nye» dogweb (Hundedatabasen).  

7 hunder har fått gemytt anmerkninger på jaktprøver i 2023, dette er en økning. 

Avlsrådsleder undersøker med NKK om det er lagt inn en reaksjon og evt. legger dette inn 

som merknad i vår database. 

 

 

Sak 03-01-24: Post til styret 

11.12. NKK informerer om at Representantskapsmøtet vil bli avholdt 15.-16. Juni. Frist for 

innkomne saker og forslag til valg er 22.03. 

11.12. FKF informerer om at Fuglehundtinget vil bli avholdt 7.-9. juni. 

13.12. FKF inviterer til informasjonsmøte 11.01. for medlemsklubbene; Fra NISK deltok Ole 

og Ragnhild. Tema var status lavlandssaken og terrengene rundt Hjerkinn/Kongsvold. 

27.12. FKF informerer om nye påmeldingsavgifter for jaktprøver fra 01.01.24; Publisert på 

vår hjemmeside og Facebook. 

 

Behandle aktivitetsplan og budsjett fra avdelinger: 

Avd. Vestland: Godkjent. 

Avd. Troms og Nordre Nordland: Godkjent. 



Avd. Oslo/Akershus/Østfold: Godkjent. 

OP svarer. 

 

 

Spørsmål i forbindelse med omorganiseringsprosessen: 

- GP sendte ut nok en påminning om sletting av org.nr. til avdelingene etter å ha 

konferert med NKKs v/jurist Hilde Egerland, om at vårt RS-vedtak ikke omfattes av 

§6-1-3 Oppløsning av avdelinger eller §7-1 Lovendringer. Hun bekrefter at 

avdelingene skal hverken slettes eller legges ned, men det er kun org.nr. som skal 

slettes da RS vedtaket fra 07.05.23 sier at klubben skal samles under 1 org.nr. 

- Avd. Trøndelag og avd. Sørlandet; Etterspør e-post korrespondanse med NKKs jurist 

Hilde Egerland. 

-  Egerland anbefaler at FKF bekrefter skriftlig at NISK HS oppfyller kriteriene innenfor 

lovverket.  

Vedtak: Venter svar fra FKF. GP følger opp og videresender til avdelingene. 

 

Sak 04-01-24: Oppfølging av tidligere saker 

Sak nr. Sak Informasjon Ansvar/Status 
Sak 09-11-22 110 års 

jubileumsbok 
 OP 

 
 
 
 

Klubbjakke/ vest Tilbud fra widforss på 
treningsvest i shoftshell 
kr. 676,-og trykk fra 
Kifany kr. 150,- + frakt. 

GP  
Demovester er tilsendt 
styret, og videresendes til 
trykk.  

 Sponsoravtale 
med Appetitt 

Videreført for 2024 GP 
Noen justeringer ift. 
premier. Blir sendt ut til 
avdelingene. 

 Rabattavtale 
med Magnor 
Glassverk 

Forhandlet frem 
ytterligere 10%. Prisliste 
kommer. 

GP 
Blir sendt ut info. Til 
avdelingene. 

 

Sak 05-01-24: Årets Hunder 2023 

Publisering er utsatt grunnet utfordringer med utregningen. Statuettene er kompliserte og 

vanskelige å tolke. Spesielt skog, allsidig og utstilling.  

Blant de innsendte resultater er det feil og/eller mangler på nesten samtlige.  

Vedtak: Styret ønsker å ha mer tid for å kvalitetssikre utregningen og kåringen.  

Feil og mangler blant de innsendte resultater aksepteres.  

Grunnet uklare statuetter vedrørende poengberegning fra kvalik og semi NM Skog, besluttet 

styret at premier fra disse skal regnes om ordinær 1 AK skog. Finale premier gir poeng etter 

VK tabellen og antall hunder ved prøvens første dag. 

Det bør settes ned en gruppe til å revurdere statuttene. 



Sak 06-01-24: Forberedelser RS  

Årets RS blir søndag 5.mai. 

Møtelokale; Quality Gardermoen Airport Hotel. 

Ordstyrer: OP forespør. 

Styremøte lørdag 4.mai kl. 09.00-12.00.  

Lunsj med DR/avdelingsrepresentantene kl. 12.30, deretter møte; «Runde om status i 

avdelingen, status omorganiserings prosessen og gjennomgang av saker til behandling på 

RS.  

Middag kl. 19.30, utdeling av Oppdretterpris. VI sender invitasjon. 

Kunngjøring dato seneste: 10.mars (8 uker før) på hjemmesiden, Facebook, FH nr.2 og e-

post til avdelinger/DR. 

Innkomne forslag og forslag til valgkomiteen: 24.mars (6 uker før). 

Valgkomiteen har sendt ut forespørsel til avdelinger og DR.  

VI forespør medlemmer i valgkomiteen og revisorer om status til neste styremøte. 

 

Frist for å sende årsberetning til Vigdis (for sammensetning): 18.03. 

- Styret, medlemmer, organisasjonen: OLE 

- Resultater, Årets hunder: VILHELM 

- Avlsarbeid: MICAEL 

- IRHS: JAN ERIK 

- Utstilling: RAGNHILD 

- Informasjon, Arrangement, Forslag til drift 2024+ sammensetning: VIGDIS 

- Budsjett: GEIR 

 

Legge ut sakspapirer: 7.april (4 uker før): VIGDIS 

Saker fra hovedstyret til behandling på RS: 

- RAS (avlsrådet jobber med dette).  

 

Sak 07-01-24: Handlingsplan 2024 

Handlingsplan for 2023 er ikke følget opp. 

Vedtak: Overfører til 2024 med noen justeringer.  

 

Sak 08-01-24: Premie for innsendt bilde til kalender 2024 

Det ble vedtatt og publisert i FH 5/2023 at det skulle trekkes ut to personer som vil motta en 

premie. En for innsendt bilde, og en for betalt bidrag. 



Vedtak: Det vil bli trekt ut et tilfeldig navn blant dem som har sendt inn bilder, og det samme 

med en tilfeldig innbetaling fra desember og januar. 

Premien blir treningsvester med trykk og logo på. Publiseres i Fuglehunden. 

 

Eventuelt 

- Henvendelser ang. valper, oppdrettere etc. svarer OP på. 

- Thomas G. Moen dekker høystatusløp på Facebook og hjemmesiden i vinter. 

 

 

Neste styremøte: 

Onsdag 28. februar kl. 20.00. 


